
Op zoek naar veiligheid, gezondheid en geluk 

De inkt van het collegeakkoord is nog niet droog en het 

“Open Vizier” is verlaten. De drempel naar de burger 

verlagen, luisteren en vooral daar naar handelen was 

het motto. Helaas hebben we het afgelopen jaar mee 

moeten maken hoe onze inwoners opzij zijn gezet door 

met name de landelijke partijen. Daarrnaast is naar het 

nu lijkt Gemeentebelangen Rijswijk de weg volledig 

kwijtgeraakt sinds het wegjagen van hun oprichtster. 

Een normale bewonersbijeenkomst en een behandeling 
van het AZC dossier in een openbare forumvergadering, 
met inspraakmogelijkheden vanuit de Raad en de 
burgers konden niet worden georganiseerd, terwijl van 
alle andere zaken, die veel minder ingrijpend zijn dat wel 
gebeurt. De inwoners van Rijswijk snappen er niets van. 
Na het besluit dat door de meerderheid van de Raad en 
soms door colleges in diverse gemeenten is genomen, is 
grote onrust ontstaan. 

Dit heeft geleid dat er raadsleden geconfronteerd 
werden met bedreigende brieven. Uiteraard keurt Beter 
voor Rijswijk dergelijke acties zwaar af en wij hopen dat 
ook dat het door de Politie ingestelde onderzoek snel zal 
leiden tot aanhouding van de daders, van deze 
onsmakelijke brieven waarbij zelfs familieleden van 
raadsleden worden betrokken. 

Maar ach, direct na ontvangst van deze brief vond een 
Raadslid het interessant om hier mee de publiciteit te 
gaan zoeken, en vervolgens de volgende dag in “geuren 
en kleuren” met een brede glimlach hun verhaal live in 
een VARA tv uitzending te doen, waarbij duidelijk 
insinuaties werden gedaan in de richting van Beter voor 



Rijswijk. Blijkbaar wordt je ook hier, als je tegen de 
komst bent van een asielzoekerscentrum 
gestigmatiseerd, zoals dit ook in de Tweede Kamer 
structureel wordt gedaan. 

Jammer, want hiermee is daderinformatie vrijgegeven 
waardoor het onderzoek zal worden bemoeilijkt of 
onmogelijk gemaakt. 

Vrijwel alle fractieleden van Beter van Rijswijk zijn de 
afgelopen 2 jaar geconfronteerd met bedreigingen. Van 
het bekladden van hakenkruizen, het sturen van wat 
voor een soort kogelbrief moet doorgaan, tot het 
aanvragen van uitvaartoffertes. Nimmer heeft dit Beter 
voor Rijswijk in de publiciteit gebracht. Wel gemeld bij de 
burgemeester en in enkele gevallen bij de Politie. 
Gelukkig is uiteindelijk alles weer overgewaaid en krijgt 
Beter voor Rijswijk de waardering van de Rijswijkers die 
het toekomt. 

 
"Wat de overheid moet doen, is tonen dat ze in eerste 
instantie bezig is met z’n eigen burgers. En probeert het 
voor z’n eigen burgers goed te maken. Maar de indruk 
die wordt gewekt, is dat ze in eerste instantie bezig zijn 
met de vluchtelingen. En dan denken mensen: ‘ja, maar 
jullie zijn er toch voor ons en niet voor hun?’ Beter voor 
Rijswijk is van mening dat je dat als je de politiek serieus 
moet nemen moet richten naar de wensen onze eigen 
mensen?" 
 
Wij zijn dan ook benieuwd wat de consequenties zullen 
zijn financieel en sociaal na verwerking van de tsunami 
aan asielzoekers in Nederland.  

 



Veiligheid 

Met de komst van een AZC in Rijswijk zonder enige 

garantie voor de veiligheid weten we één ding zeker. 

Met de gegarandeerde voorzorg vanuit de politie komen 

zaken zoals inbraken, fietsendiefstallen en straatroven 

op een tweede plan te staan. Rijswijk wordt daardoor 

niet veiliger. Wat denkt het college daaraan te gaan 

doen? 

Geluk 

Nagenoeg zonder de hulp van het college is het 

dierenasiel gered. De complimenten gaan uit naar de 

inzet van vele vrijwilligers in Rijswijk die het dierasiel een 

nieuwe toekomst hebben gegeven. Het moet worden 

gezegd. Het tegengeluid van D66 heeft deze vrijwilligers 

tot op het bot gemotiveerd om de 3 ton binnen te slepen. 

Bij de bijeenkomst in de Broodfabriek over de toekomst 

visie viel het ons op dat er, van de 125 verschillende 

nationaliteiten die Rijswijk rijk is, er bijster weinig nieuwe 

Nederlanders interesse toonden in de toekomst van ons 

Rijswijk. Zij schitterden door hun afwezigheid. Dat stelt 

ons de vraag of ze willen bijdragen aan het geluk in 

Rijswijk of moet de integratie in Rijswijk officieel als 

gefaald worden beschouwd? Misschien wordt het eens 

tijd om ons serieus af te vragen of we niet beter af met 

een verlaging van de subsidies op deze doelgroepen. 

Wij zien onze belastingcenten gaan naar goede zorg van 

onze ouderen, de leefbaarheid in het buitengebied en 

sport. 



Bijzonder positief is de aanpassing van de 

afvalstoffenheffing. U heeft goed  naar Beter voor 

Rijswijk  geluisterd. Binnenkort is sprake van een 

eerlijkere verdeling van de lasten. 

Als het om de centen gaat is het ook belangrijk te weten 

hoe we als bestuurders omgaan met de belastingcenten. 

Een subsidie en declaratieregister, door Beter voor 

Rijswijk voorgesteld, zien wij ook terug in deze 

begroting. Dank daarvoor. Wij rekenen er dan ook op dat 

op termijn de onzinsubsidies, zoals die bijvoorbeeld 

worden verstrekt aan het verzetsmuseum in Brielle tot 

het verleden behoren.  

Gezondheid 

Vanuit Rijswijk bereiken ons veel signalen dat de bus 

voor het onderzoek naar borstkanker goed wordt 

bezocht. Beter voor Rijswijk ontving ook positieve 

reacties van bewoners, die voorheen niet gingen, 

waarvan een enkeling toch onder het mes moest. Beter 

voor Rijswijk spreekt de waardering uit dat het RIVM de 

handschoen heeft opgepakt en de bus weer laat 

voorrijden. 

Het sociaal domein gaat in 2016 voor het eerst ook in 

Rijswijk gevoeld worden. VVD en PvdA hebben het 

grootste deel van de 50 miljard aan bezuinigingen vooral 

gevonden in deze hoek. Nederland is niet dom. Ook zij 

zien dat er veel te veel geld gaat naar de al dan niet 

tijdelijke inwoners van ons land. Deze economsche 

vluchtelingen worden goed bediend. Onze ouderen en 

andere zorgbehoevenden moeten lijdzaam toezien hoe 



onze mooi opgebouwd zorgstaat wordt afgebroken met 

partijen als Groenlinks en D66 die dit zowel landelijk als 

lokaal ondersteunen. 

Parkeren 

Betaald parkeren in Rijswijk, de nieuwe melkkoe van het 

VVD smaldeel in dit college, wordt zonder behoorlijk 

overleg met de inwoners ingevoerd. Er zal een storm 

van protest ontstaan. De blauwe zones verdwijnen. 

Thuiszorgers, doktoren, scholen moeten 

parkeerbelasting betalen. Beter voor Rijswijk rekent op 

een snelle correctie als blijkt dat ons voorstel, een 

combinatie van betaald parkeren en blauwe zones beter 

blijkt te werken. Diverse gemeenten zijn ons 

voorgegaan. 

Wonen 

Langzaam maar zeker worden de contouren van de 

woonwijk Rijswijk Buiten zichtbaar. Vele Rijswijkers 

stromen door. De ontstane ruimte van de 

woningbouwverenigingen wordt helaas nauwelijks 

opgevuld door starters. Ook hier hebben de asielzoekers 

weer voorrang. Vervolgens mogen de statushouders ook 

de gezinnen naar ons land halen. Meerdere gemeenten 

gaan vanaf volgend jaar de eigen inwoners weer 

voorrang geven. Gaat Rijswijk dit ook doen? 

Dit is de inbreng vaan Beter voor Rijswijk in eerste 

termijn. 


